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Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

Obce Hladovka, konaného dňa 15.11.2024 
___________________________________________________________________________ 

 

 

 

 

Prítomní:  PhDr. Marián Brnušák, starosta obce 

Poslanci:                 

  Lukáš Bonk 

  Stanislav Buš 

  Anna Harmatová 

    Ing. Ľubomír Hutlas  

    Stanislav Kendrala 

    Ján Korček 

    Jozef Planieta 

     

Ďalší prítomní:  Mgr. Helena Harmatová  

 

P r o g r a m : 

 

1.  Otvorenie 

2.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice   

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Správa o činnosti obce od posledného zasadnutia 

5. Informácie o KPÚ v k.ú. Hladovka 

6. Schválenie vysporiadania miestnych komunikácií v obci Hladovka pre potreby 

vypracovania projektu „ Rozšírenie kanalizácie a vodovodu Hladovka“ 

7. Rôzne 

• Podpísanie Rámcovej zmluvy o zbere, preprave a zhodnocovaní vybraných 

zložiek KO č. 1/5/2024 s Obcou Habovka 

• Výpoveď TS Ružomberok k 31.03.2025 o odvoze KO z hornej Oravy a tým aj 

obce Hladovka 

• Informácie o realizácií projektoch a pripravovaných projektoch 

• Iné. 

8.  Interpelácie poslancov  

9.  Záver  

 

 

Ad. 1 Otvorenie  

 
     Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril  starosta obce, ktorý privítal všetkých 

prítomných a zároveň konštatoval, že z celkového počtu 7 poslancov sú prítomní 7 a zasadnutie 

je spôsobilé rokovať a uznášať sa. 
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Starosta obce oboznámil prítomných s programom obecného zasadnutia  a požiadal poslankyne 

a poslancov o doplnenie alebo zmenu programu. Zároveň vyzval prítomných na hlasovanie za 

predložený program.  

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č.160/2024 – OZ 

a) prerokovalo a schvaľuje program zasadnutia. 

Hlasovanie: Z prítomných 7 poslancov  

Za: 7 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, Stanislav 

Kendrala, Ján Korček, Jozef Planieta).  

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  

 

Ad. 2  - Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 
     Za overovateľov zápisnice boli určení: Jozef Planieta  a Lukáš Bonk 

     Za zapisovateľku: Mgr. Helena Harmatová 

 
Ad.3 Kontrola plnenia uznesení  

      
Kontrolou plnenia uznesení z predchádzajúcich zasadnutí bolo zistené, že tieto boli splnené.    

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 161/2024 - OZ  

a/ berie na vedomie správu z kontroly plnenia  uznesení.  

Hlasovanie: Z prítomných 7 poslancov  

Za: 7 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, Stanislav 

Kendrala, Ján Korček, Jozef Planieta).  

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  

 

Ad.4 Správa o činnosti obce od posledného zasadnutia:      

 
Obec pracuje: 

• Pracuje a vytvára sa súčinnosť s Okresným úradom Námestovo, pozemkový a lesný odbor a 

so zhotoviteľom na príprave zvládnutia od 12.11.2024 do 29.11.2024 prerokovania návrhov 

a požiadaviek na určenie nových pozemkoch s dotknutými vlastníkmi pozemkov v konaní 

o pozemkových úpravách v k.ú. Hladovka. Zvládanie náporu zápisov na termíny, 

vysvetľovanie, pomoc pri získavaní informácií k danej problematike. 

• Pracuje sa na príprave nových VZN s účinnosťou od 1.1.2025. 

• Riešenie novej situácie ohľadom financovania MŠ od 1.1.2025. 

• Pracuje sa na projekte odkanalizovania obce Hladovka. 

• Spolupracuje sa na príprave zmlúv o budúcich zmluvách k vecnému bremenu, darovacích 

zmlúv. 

• Riešenie problémov s vypovedaním Zmluvy o zbere KO fa. TS Ružomberok a príprava 

podkladov k VO k zberovej služby KO. 

• Práca a zhromažďovanie povolení dotknutých štátnych orgánov na príprave projektu 

cyklotrasy Chyžné – Hladovka cez Džubasovky. Urobili sa práce geodetického zamerania. 

Štátne lesy dali obci možnosť pokračovať v príprave a majetkoprávne vysporiadanie sa bude 

riešiť až pri územnom a stavebnom konaní. Pripravuje sa stretnutie s poľskou stranou 

Gminou Jablonka na možnej realizácií. Gmina Jablonka s týmto projektom oslovila obec 

Hladovka.  
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• Práce obce na úprave komunikácií, úprava verejných priestranstiev a príprava techniky na 

zimnú sezónu. 

• Ukončenie projektu „Ihrisko pre každé dieťa“. Je potrebne v mesiaci december pripraviť 

a odoslať zúčtovanie dotácie , predložiť dokumentáciu, povolenia atď. 

• Informácie poslankyne a poslancov obecného zastupiteľstva o opätovnom podaní občana p. 

Karola Škvareka na starostu obce ohľadom „Žiadosti o prekontrolovanie skutočnosti 

nasvedčujúcich s nehospodárnym nakladaním s finančnými a materiálnymi prostriedkami 

obce“, ktoré boli adresované hlavnej kontrolórke Anne Hutlasovej.  

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 162/2024 - OZ  

a/ berie na vedomie správu starostu obce o činnosti obce od posledného zasadnutia. 

Hlasovanie: Z prítomných 7 poslancov  

Za: 7 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, 

Stanislav Kendrala, Ján Korček, Jozef Planieta).  

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  

 

Ad.5 Informácie o KPÚ v k.ú. Hladovka 

 

     Starosta konštatoval, že v týchto dňoch od 12.11. do 29.11. 2024 prebiehajú stretnutia 

vlastníkov so zhotoviteľom KPÚ v k. ú. Hladovka, týkajúce sa prerokovania návrhov 

a požiadaviek na určenie nových pozemkov v obvode pozemkových úprav Hladovka. 

Okresný úrad Námestovo, pozemkový a lesný odbor dňa 04.10.2024 ako príslušný orgán 

o pozemkových úpravách zaslal  obci „Oznámenie o termínoch prerokovania návrhov 

a požiadaviek na určenie nových pozemkov v obvode KPÚ Hladovka.  

Obec Hladovka sa na prerokovanie  požiadaviek objednala na deň 14.11.2024.  

1. Starosta odprezentoval VZO, ktoré obecné zastupiteľstvo už schválilo a sú zverejnené 

na stránke obce všetky požiadavky obce v zmysle Všeobecných zásad funkčného usporiadania 

územie v k.ú. Hladovka „ČASŤ C – Návrh funkčného usporiadania územia“ pre potreby obce 

v rámci verejného záujmu  pozemkov verejných zariadení a opatrení ako aj pre potreby 

spoločných opatrení a zariadení od strany 19 po 28. 

2. Starosta navrhuje Obecnému zastupiteľstvu schváliť do VZO, aby sa zapracovali 

pozemky  lokalita pri moste vodného toku Jelešňa  od EKN č. 6691 po EKN č. 6626. Dôvodom 

je tok potoka Jelešňa za mostom upraviť tak, aby tam nebola vytvorená slučka / leng/ ale 

prekopať a vyrovnať, aby sa v prípade návalových dažďov voda nezadržiavala v lengu ale mala 

koryto vyrovnané. 

3. Starosta navrhuje Obecnému zastupiteľstvu schváliť do VZO, aby sa zapracovali 

pozemky od EKN č. 7598 po EKN.č. 7502/1 lokalita pri futbalovom ihrisku dolný koniec 

dediny, kde je taktiež potrebne tok potoka Jelešňa upraviť, aby tam nebola vytvorená slučka  

/ leng/ ale prekopať a vyrovnať, aby sa v prípade návalových dažďov voda nezadržiavala v 

lengu ale mala koryto vyrovnané. 

4. Obecné zastupiteľstvo trvá na požiadavke rozšírenia miestnej komunikácie rP02 

o potrebnú šírku tak, aby verejné osvetlenie  bolo súčasťou spomínanej miestnej komunikácie, 

nie súkromných pozemkoch. Stĺpy verejného osvetlenia boli geodetický zamerané a počíta sa 

s vysporiadaním pre obec Hladovka. 

5. Vytvoriť pozemky na nové trafostanice pre siete, ktoré sú potrebné pri vytváraní nových 

miestnych komunikácií rP04 v lokalitách, kde budú vznikať v zmysle Územného plánu obce 

Hladovka nové pozemky. 
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6. Na základe návrhu jedného z vlastníkov p. Milana Masláka , ktorý bol odprezentovaný 

už na verejnom hovore dňa 6.10.2024, „či by nemohla byť aspoň slepá ulica v lokalite Poľana 

od intravilánu obce po pozemok syna Agnešky Šprlákovej - parc. CKN 869/5“. Starosta 

informoval, že už viacerí vlastníci pozemkov v danej lokalite žiadajú  zmeniť a rozšíriť poľnú 

komunikáciu označenú pod Pp30 a časť poľnej komunikácie Pp31  a tým vytvoriť tretiu poľnú 

komunikáciu, ktorá bude pretínať väčšinou záhrady vlastníkov a sfunkční využitie pozemkov 

v danej lokalite. 

7. V lokalite Poľana vyčleniť pozemky  pri miestnej komunikácií rP49 pre budúcu 

výstavbu a pre účely obce (bytovú výstavbu). 

Starosta odporúča obecnému zastupiteľstvu obce Hladovka, aby schválilo horeuvedené 

body na doplnenie  ku KPÚ v obvode Hladovka a dalo mandát starostovi, aby ich odprezentoval 

a dal požiadavku za obec Hladovka na individuálnom prerokovaní, aby sa zapracovali do 

zápisnice  - dotazníka na prerokovanie  návrhov a požiadaviek vlastníka podľa § 11 ods. 18 

zákona 330/1991 Zb. o pozemkových úpravách, usporiadaní pozemkového vlastníctva, 

pozemkových úradoch atď. 

 
Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 163/2024 - OZ  

a/ prerokovalo jednotlivé body na doplnenie ku KPÚ Hladovka. 

b/ schvaľuje v rámci KPÚ zapracovať návrhy a požiadavky obce uvedené v zápisnici pod 

Ad.5. 

c) schvaľuje mandát zastupovať obec Hladovka v konaní prerokovania návrhov a požiadaviek 

na určenie nových pozemkov v obvode KPÚ Hladovka dňa 14.11.2024. 

Hlasovanie: Z prítomných 7 poslancov  

Za: 7 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, Stanislav 

Kendrala, Ján Korček, Jozef Planieta).  

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý 

 

Ad.6 Schválenie vysporiadania miestnych komunikácií v obci Hladovka pre potreby 

vypracovania projektu „ Rozšírenie kanalizácie a vodovodu Hladovka“ 

 

      Starosta v úvode zopakoval informácie, ktoré boli prednesené ešte na verejnom 

zhromaždení 6.10.2024. Je spustená výzva Ministerstvom ŽP na odkanalizovanie Oravy. Je to 

jedinečná príležitosť ako získať dotáciu 3 mil. Eur. Naša obec spolu s obcou Suchá Hora patrí 

medzi posledné obce, ktoré nie sú odkanalizované. Ako prvá a najdôležitejšia časť musí byť 

stavebné povolenie a ako druhé musí byť súhlas ku každému pozemku. Rieši sa to zmluvou o 

vecnom bremene a darovacími zmluvami. Vecné bremeno však pri kolaudácii odpadá, lebo 

vlastníkom bude obec. Iba k územnému a stavebnému povoleniu musí byť súhlas. Ak nie je v 

tomto zhoda, potom škoda vynakladať finančné prostriedky na projekty. 

Na verejnom zhromaždení občanov obce Hladovka starosta Suchej Hory Ing. Kovalik 

podotkol, že súhlasom ku kanalizácii sa môžu vysporiadať aj cesty , ktoré nie sú vo vlastníctve 

obce a tak následne získavať aj dotácie / asfaltovanie, výstavby chodníkov, atď/. 

Do 31.12.2024 je však potrebné vysporiadať majetkové vzťahy cca 500 zmlúv. 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 164/2024 - OZ  

a/ prerokovalo bezodplatne nadobudnutie nehnuteľného majetku -  pozemkov pod existujúcimi 

miestnymi komunikáciami v katastrálnom území Hladovka. 

b/ schvaľuje bezodplatné nadobudnutie nehnuteľného majetku – pozemkov pod existujúcimi 

miestnymi komunikáciami v katastrálnom území Hladovka, obec Hladovka, okres Tvrdošín od 

vlastníkov parciel podľa prílohy č.1. 
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Predmetné pozemky Obec Hladovka, 027 13 Hladovka 45, IČO 00314480 nadobudne 

bezodplatným prevodom darovacími zmluvami.  

Hlasovanie: Z prítomných 7 poslancov  

Za: 7 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, 

Stanislav Kendrala, Ján Korček, Jozef Planieta)  

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslancov.  

Návrh bol prijatý 

 

Ad.7 Rôzne 

• Podpísanie Rámcovej zmluvy o zbere, preprave a zhodnocovaní vybraných zložiek 

KO č. 1/5/2024 s Obcou Habovka 

   Starosta podal informáciu, že 1.10.2024 podpísal zmluvu s Obcou Habovka, ktorá sa týka 

zberu biologicky rozložiteľného kuchynského odpadu z rodinných a bytových domov a 

následne jeho spracovanie v kompostárni Habovka. 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 165/2024 - OZ  

a/schvaľuje podpísanie Rámcovej zmluvy o zbere, preprave a zhodnocovaní vybraných 

zložiek KO č. 1/5/2024 s Obcou Habovka. 

Hlasovanie: Z prítomných 7 poslancov  

Za: 7 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, 

Stanislav Kendrala, Ján Korček, Jozef Planieta)  

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslancov.  

Návrh bol prijatý 

 

• Výpoveď TS Ružomberok k 31.03.2025 o odvoze KO z hornej Oravy a tým aj obce 

Hladovka 

      Starosta informoval poslancov o podpísaní Dodatku č.1/2024 k Zmluve o dielo 

o zabezpečení zberu, prepravy a zneškodňovaní KO a drobných stavebných odpadov zo dňa 

18.12.2007 v ktorom sa upravuje cena za výkon prác / cena za vývoz 1 ks zberovej nádoby sa 

nemení ale cena za mechanicko-biologickú úpravu sa stanovuje na 60 euro /1t. 

Avšak to dôležitejšie je, že odporúčaný termín na ukončenie zmluvy s TS Ružomberok je 

31.3.2025. 

Takže bude potrebné cez verejné obstarávanie uzatvoriť novú zmluvu s novým 

zneškodňovateľom odpadu a  nebude to jednoduché. 

 

• Informácie o realizácií projektoch a pripravovaných projektoch 

Starosta informoval o pripravovaných projektoch. 

1./ V rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry v 

obciach do 3000 obyvateľov“ na základe výzvy č.2024/001 Fondu na podporu športu na projekt 

„Rekonštrukcia multifunkčného ihriská“   bola    predložená žiadosť o poskytnutie príspevku. 

2./ Dňa 8.10.2024 bola podpísaná Zmluva o poskytnutí dotácie  č.2024/1342 na účel 

„Rekonštrukcia chodníkov a verejného osvetlenia na cintoríne v obci Hladovka“. Výška 

dotácie z MF SR je 9 884 Eur. Termín realizácie je od 1.1.2024 do 31.12.2027. 



6 
 

3./ Dotácia poskytnutá z MF SR na „ Opravu strechy na materskej škole“ v sume 30 000 Eur. 

Termín ukončenia realizácie stavby je 31.12.2027. 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 166/2024 - OZ  

a/ berie na vedomie  

• Dodatok č. 1 - Výpoveď TS Ružomberok k 31.03.2025 o odvoze KO z hornej Oravy 

a tým aj obce Hladovka. 

• Informácie o realizácií projektoch a pripravovaných projektoch. 

Hlasovanie: Z prítomných 7 poslancov  

Za: 7 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, 

Stanislav Kendrala, Ján Korček, Jozef Planieta)  

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslancov.  

Návrh bol prijatý 

 

• Žiadosť o prevolenie prísediaceho na Okresnom súde Námestovo 

     Dňa 31. októbra 2024 sme na obec obdŕžali list z Okresného súdu Námestovo, v ktorom 

žiadajú o prevolenie prísediacich, nakoľko  končí funkčné obdobie Dušana Kalisa, ktorý 

vykonával funkciu prísediaceho a to veľmi zodpovedne. Starosta ďalej  poznamenal, že súd 

ma záujem, aby ju vykonával aj v ďalšom volebnom období. Nikto z poslancov voči jeho 

osobe nevzniesol námietku a navrhnutý má záujem o pokračovanie vo funkcii prísediaceho.  

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 167/2024 - OZ  

a/ prerokovalo požiadavku Okresného súdu Námestovo.  

b/ volí Dušana Kalisa, bytom Hladovka 132 na funkciu  prísediaceho na Okresnom súde 

Námestovo na volebné obdobie, ktoré trvá  4 roky.  

Hlasovanie: Z prítomných 7 poslancov  

Za: 7 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, 

Stanislav Kendrala, Ján Korček, Jozef Planieta)  

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslancov.  

Návrh bol prijatý 

 

• Schválenie finančného príspevku na Mikuláša 

     Akcia, ktorá je určená deťom a to „Deň sv. Mikuláša“. Obec má približne 260 detí s trvalým 

pobytom v obci. Poslanci navrhli hodnotu balíčka pre dieťa v tomto roku 3,50 Eura.  

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 168/2024 - OZ  

a/ prerokovalo uskutočnenie predvianočného podujatia – „stretnutia detí so sv. Mikulášom.  

b/ schvaľuje uskutočnenie predvianočného podujatia – „stretnutia detí so sv. Mikulášom“ a 

poskytnutie balíčka v hodnote 3,50 Eura pre dieťa s trvalým pobytom v obci.  

Hlasovanie:  

Z prítomných 7 poslancov Za: 7 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. 

Ľubomír Hutlas, Stanislav Kendrala, Ján Korček a Jozef Planieta).  

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci.  

Návrh bol prijatý. 

• Odsúhlasenie palivového dreva  
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     Na zasadnutí dňa 13.9.2024 sa poslanci dohodli, že ostávajúce palivové drevo vyťažené 

v okolí cyklotrasy, odsúhlasia na najbližšom zasadnutí obecného zastupiteľstva. Boli navrhnuté 

viaceré osoby ale v konečnom dôsledku sa zhodli, že palivové drevo určia pre občanov obce 

Mariána Bonka, Petra Baleka a Jána Ťapaja, ktorí sú v hmotnej núdzi a pre obec  robili a robia 

nie malé služby. 

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 169/2024 - OZ  

a/ schvaľuje ostávajúce palivové drevo rozdeliť pre občanov v hmotnej núdzi a to pre občana 

obce Mariána Bonka, Petra Baleka a Jána Ťapaja v rovnakom pomere. 

Hlasovanie: Z prítomných 7 poslancov  

Za: 7 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, Stanislav 

Kendrala, Ján Korček a Jozef Planieta)  

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci.  

Návrh bol prijatý 

 

Ad.8 Interpelácie poslancov 

    Do diskusie sa nikto neprihlásil. 

 

Ad. 7 - Záver  

      Nakoľko program plánovaného zasadnutia obecného zastupiteľstva bol vyčerpaný a do 

diskusie sa nikto neprihlásil, starosta obce tak ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva.  

 

 

Zapísala: Mgr. Helena Harmatová.............................  

 

 

 

PhDr. Marián Brnušák  

starosta obce  

 

 

 

Overovatelia: Jozef Planieta         ................................... 

 

                       Lukáš Bonk         .................................... 

 

 
 


